
 

 

PROTOKOLL nr 5 

Albu valla, Ambla valla, Imavere valla, Järva-Jaani valla, Kareda valla, Koigi valla, Koeru 

valla ühinemisläbirääkimised. 

 

Koht: Kareda vallamaja, Peetri alevik 

Aeg: 07.09.2016 kell 17:00-19:30 

Protokollis: Mikk Lõhmus, ühinemiskonsultant 

Osalejad: vastavalt registreerimiselehele (2 tk). (valdade ühinemiskomisjonid) 

 

Päevakorras 

1. Sotsiaaltoimkonna, majandustoimkonna ja finantstoimkonna ettekannete 

ärakuulamine; 

2. Arutelu ühinemislepingu projekti üle; 

3. Keskuse küsimus 

 

1. Sotsiaaltoimkonna ja majandustoimkonna ettekanne 

Sotsiaalkomisjoni ettekande tegi Rünno Lass. 

Toimus arutelu. 

Otsustati lisada ühinemislepingusse sotsiaalhoolekande peatükk toimkonna pakutud ja 

konsultandi toimetatud sõnastuses. 

 

Majandustoimkonna ettekande tegi Kulno Klein. 

Toimus arutelu. 

Otsustati lisada ühinemislepingusse vallamajanduse peatükk toimkonna pakutud ja 

konsultandi toimetatud sõnastuses. 

 

Finantstoimkonna ettekande tegi Rait Pihelgas 

Toimus arutelu. 

Finantstöörühma koosolek investeeringute nimekirja koostamiseks toimub 9.09, vahepeal 

täpsustatakse andmeid. Kõik, kes ei ole oma finantsinfot ja investeeringuid saatnud peaksid 

seda selleks ajaks tegema.  

 

2. Lepingu projekti üle vaatamine 

 



Konsultant tutvustas kõige viimast ette valmistatud lepingu projekti ja selles tehtud 

muudatusi.  

Toimus arutelu. 

Täpsustati, et kuni uue põhimääruse kehtestamiseni lähtutakse endise IMAVERE valla 

põhimäärusest. 

Lepingu projekt kiideti heaks. 

 

3. Vallakeskuse teema 

 

Konsultant rõhutas, et vallakeskuse teema on veel viimane lahendamist ja otsustamist vajav 

teema. Vald on multitsentriline ja seetõttu ei ole vallakeskusel sellist kaalu mida talle 

kiputakse omistama. Tuleks leida konsensus keskuse asukoha osas. 

 

Osapooled andsid oma seisukoha vallakeskuse võimaliku asukoha osas: 

 Albu  toetan Koeru alevikku 

 Ambla  toetan Koeru alevikku 

 Järva-Jaani toetan Järva-Jaanit 

 Koigi  toetan Peetri alevikku 

 Kareda  toetan Peetri alevikku 

 Koeru  toetan Koeru alevikku 

 Imavere toetan Koeru alevikku 

 

Toimus arutelu, mille käigus üksmeelele ei jõutud. Kuna Koeru toetajaid oli kõige rohkem, 

siis kantakse lepingusse Koeru ja teemaga on võimalik lepingu avalikustamise ja ettepanekute 

voorus edasi tegeleda. Samuti otsustati antud teemat arutada järgmise nädala finantskomisjoni 

koosolekul. 

Järva-Jaani jäi eri arvamusele. 

 

KOKKUVÕTE 

1. Lepingusse kantakse majanduskomisjoni ja sotsiaalkomisjoni ettepanekud vastavate 

peatükkide osas; 

2. Finantstöörühm koguneb 9. septembril ja räägib läbi investeeringute teema. 

3. Valla keskusena kantakse lepingusse Koeru alevik ja teemaga tegeletakse edasi kui 

esitatakse teistsuguseid ettepanekuid. 

 

Protokollis: Mikk Lõhmus 


